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Výkup pozemků pod komunikacemi 
 

Usnesením zastupitelstva č.j. 3/2012 z 10.3.2012 mi bylo uloženo, v souvislosti s připravovaným 
územním plánem obce, oslovit majitele pozemků pod veřejnými komunikacemi na Kopci s návrhem na je-
jich vykoupení. Při projednávání uvedeného bodu jsme se však dostali do sporu s rodinou Holmanových 
(dále vlastník), ve věci obdobného záměru z roku 2009, kdy vznikla fáma, že k realizaci nedošlo proto, že 
vlastník „chtěl za cesty, jako za stavební parcelu“. Pro urovnání věci jsme se s vlastníky dohodli, že celou 
záležitost uvedu na pravou míru. Průběh tehdejších jednání uvádím chronologicky. 

 
1. Dne 11. 11. 2009 rozhodli zastupitelé usnesením č.j.9/2009 o oslovení vlastníka p.p.č.  481/2 

(cesta od čp.84-Holmanovi k čp. 199-Maříkovi, 1283m2) s návrhem na její vykoupení za účelem nutné in-
vestice do opravy, za zastupiteli schválenou nabídkovou  cenu 10,-Kč/m2 

2. Na základě uvedeného návrhu byl Obci vlastníkem doručen Znalecký posudek č. 4496-243/09 
ze dne 2.12.2009 (zpracován na veškeré komunikace vlastníka v lokalitě), který oceňuje m2 částkou 39,18 
Kč, tj. 50 267,94 Kč za 1283m2  p.p.č. 481/2 

3. S uvedeným Znaleckým posudkem, jako reakcí vlastníka na návrh obce, jsem seznámil zastupi-
telstvo na Veřejném zasedání dne 9.12.2009. Cenu 39,18 Kč za m2 zastupitelé odmítli, o čemž jsem vlast-
níka osobně informoval. Žádná jiná nabídka nebyla ani jednou zúčastněnou stranou předložena a záměr se 
neuskutečnil. 

Cituji ze zápisu č.j. 10/2009, čl. 11. Odkoupení MK na p.p.č. 481/2 
       „ZO neakceptovalo vlastníkem navrhnutou kupní cenu (dle Znaleckého posudku č. 4496-243/09, 1283 
m2za 50267,94 Kč) a neschválilo odkoupení p.p.č. 481/2. ZO se pozastavilo nad výší navržené ceny 39,18 
Kč/m2. Starosta uvedl, že cena vychází ze zmíněného Znaleckého posudku. Pozemky komunikací (ostatní 
plochy) jsou pro účely oceňování zařazeny jako stavební pozemky a cena v posudku je správná“ konec cita-
ce. 
     Toto mé možná nepřesné odůvodnění výše ceny za m2 však mělo za následek vznik výše uvedené-
ho sporu.   

Za toto nedorozumění se vlastníkům omlouvám.                                          
Jiří Bachtík 

      starosta    
 

 

3/2012
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Zprávy o činnosti zastupitelstva obce 
 

 
VZZO 30.7.2012 

 
Prvním bodem, který zastupitelé projednali, byl 
zájem pana Vilkuse (provozovatel restaurace Máj 
Hostinné) o pronájem pohostinství čp. 24. Výše 
jmenovaný navrhl obci uzavření nájemní smlouvy 
na dobu určitou, a to od 1.8.2012 do 31.7.2015, 
nájemné ve výši 500,- Kč měsíčně s tím, že nutné 
opravy,  spojené se zahájením provozu, provede 
na své náklady (oprava soc. zařízení, oprava dveří, 
výměna podlahových krytin, vymalování). 
Smlouva bude oboustranně vypověditelná. ZO 
tento návrh projednalo a v zájmu zachování pro-
vozu pohostinství návrh jediného zájemce, který 
na nabídku pronájmu reagoval, schválilo. 
Jako další zastupitelé projednali žádost p. Korbe-
láře o svolení s výstavbou RD na pozemku mimo 
zastavěné území obce. ZO schválilo záměr vý-
stavby RD mimo zastavěné území obce a souhlasí 
s umístěním 2 RD p.p.č. 545, kú.  Prosečné, vlast-
níka Hany Horákové. 
ZO dále vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 
8/2012  vydané z pravomoci starosty. Dochází 
pouze k přesunům na položkách, výše rozpočtu 
není změnou dotčena. 
Starosta dále seznámil zastupitele s návrhem roz-
počtového opatření č. 9/2012. Rozpočet se navy-
šuje na straně příjmů i výdajů o částku 215 160,- 
Kč. Rozpočet po úpravě: příjmy 5 279 080,-Kč, 
výdaje 5 619 270,-Kč, třída financování -
340 190,-Kč. ZO toto rozpočtové opatření schváli-
lo. 
Dalším bodem jednání bylo pořízení automatizo-
vaného systému právních informací – ASPI. Jedná 
se o plně automatický systém, který nahradí dosa-
vadní praxi zasílání sbírky zákonů a směrnic 
v papírové formě (až 14 tis. Kč/rok). Pořizovací 
cena pro obce činí cca 12 800,-Kč+DPH. Aplikace 
je denně aktualizovaná, nabízí samozřejmě sdílený 
výstup z originálů všech právních předpisů. ZO 
schválilo pořízení tohoto systému. Odebírání papí-
rové podoby právních předpisů bude ukončeno. 
Jako další přišla na řadu žádost firmy TEXson 
s.r.o. o zkrácení výpovědní lhůty (pronájem býva-
lé Jednoty) k datu 31.8.2012. Jako kompenzaci za 
zkrácenou lhůtu (původně 30.11.2012) ponechá 
v prostorách čp.35 své vložené investice bez ná-
hrady. ZO tuto žádost schválilo a to i vzhledem 

k tomu, že firma pana Noska měla vždy k dění 
v obci vřelý vztah (sponzorování, pořádání spor-
tovních akcí a podobně). 
Posledním doplněným bodem (návrh na doplnění 
tohoto bodu do programu jednání předložil pan 
Basař) jednání bylo projednání a urychlené řešení 
nenadále vzniklé situace ohledně omezení tonáže 
mostu „U rybníka“. V úvodu projevil pan Basař 
zájem seznámit přítomné s písemnými připomín-
kami k Návrhu opatření obecné povahy č. 1/2012 
(omezení tonáže mostu U rybníka). Na tento dopis 
(k nahlédnutí na Oú), ve kterém pan Basař ozna-
čuje snížení tonáže mostu za svévolné činy staros-
ty, reagoval starosta i místostarosta s tím, že obsa-
huje nepravdivá a zkreslující tvrzení.  Ke snížení 
tonáže mostu došlo na základě statického posudku 
v rámci mostních prohlídek a přímo souvisí se 
stavem mostu. Starosta k tomuto uvedl, že nosnost 
12,5t je nedostatečná i z pohledu vlastníka (obce) 
a je nutné řešit opravu mostu. Dále seznámil za-
stupitele s výsledkem odpoledního veřejného pro-
jednávání uvedeného opatření. Zastupitelé schvá-
lili přednesené usnesení k tomuto bodu, a to zajis-
tit dopočet výjimečné zatížitelnosti mostu, insta-
lovat diagnostické prvky pro sledování změn stavu 
mostu, s Povodím Labe projednat dočasné mezi-
lehlé podpěry, zadat zpracování PD na opravu 
vedoucí ke zvýšení nosnosti. 
 

VZZO 3.10.2012 
 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí rozpočtové 
opatření č. 10/2012 a č. 11/2012 vydanými 
z pravomoci starosty. Dochází pouze k posunům 
na položkách a k zaúčtování dotace na volby. ZO 
dále schválilo rozpočtové opatření č. 12/2012, 
jímž se navyšuje rozpočet o 147 420,-Kč. 
Dále starosta seznámil ZO s metodickým materiá-
lem odboru dozoru veřejné správy Ministerstva 
vnitra, který se týká nutnosti vydání nové Obecně 
závazné vyhlášky obce o místním poplatku za 
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů, v souvislosti s novelizací zákona č. 
546/1990 Sb. 
Zastupitelé dále schválili poskytnutí daru ve výši 
1000,-Kč občanskému sdružení Babybox pro od-
ložené děti-STATIM. ZO dále schválilo finanční 
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Ze života v obci 

příspěvek TJ Zora Praha, která sdružuje nevidomé 
a slabozraké sportovce. Obec obdržela 4 kusy plá-
novacích kalendářů a za ně uhradí částku 100,-Kč 
formou příspěvku. 
Zastupitelstvo dále schválilo pořízení skříněk pro 
MŠ v hodnotě 7000,-Kč a to s použitím finančních 
zdrojů převedených z loňského roku. 

Dále se zastupitelé zabývali přípravou rozpočtu 
obce na rok 2013. Starosta dále seznámil přítomné 
zastupitele se situací mostu U rybníka. Na základě 
přepočítaného a doplněného statického posudku 
bude značení doplněno dodatkovou tabulkou „Je-
diné vozidlo 16t“. 

Jiří Novák 
místostarosta 

 
 
 

 
 

 
 

  
 

Něco málo o hasičských úspěších a táborech pro mladé hasiče 

Již druhým rokem jsme jeden červencový víkend tábořili „ u kaštánku“. Někteří mladí hasiči spali 
pod stanem vůbec poprvé a moc si to užili. Stejně jako loni byla i letos pro děti připravená lanová houpačka. 
Novinkou byly ruské kuželky, od kterých se děti nemohly od-
trhnout. Vyráběli jsme dárečky pro rodiče, hráli šipkovanou, 
fotbal a opět nechyběla stezka odvahy. Děkujeme Ondřejce a 
Jiřímu Bachtíkovým, Jiřímu Novákovi, Vráťovi a Martinovi 
Jiřičkovým, Honzovi a Vaškovi Dostálkovým za pomoc při 
stavění tábořiště, při hlídání, při vaření, a při strašení  

Dále jsme vyrazili na tábor na Kateřinu, a to ve dnech 
30.7 až 1.8. I tady jsme spali pod stanem. Počasí nám přálo, 
takže jsme se koupali, navštěvovali hřiště, hráli hry. Vařili jsme 
si na ohni v kotlíku, opékali jsme buřty. Prostě jsme si to užíva-
li, a to jak děti, tak také já a Verča. 

A nyní konečně úspěchy: 

30.6.2012 Memoriál Václava Dostálka Prosečné mladší žáci „A“ 1. místo, mladší žáci „B“ 2. místo, 
 ženy 5. místo, muži 1. Místo 
  
25.8.2012 Horní Kalná muži 2. místo 
 
1.9.2012 Štít města Hostinného mladší žáci 3. místo 
 
8.9. 2012 Ždírnice mladší žáci 2. místo, ženy 5. místo a muži 4. místo 

Monika Nováková  
ved. mladých hasičů 
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Putování za pohádkou 
 

Dne 21. července pořádala Zvonilka (Veronika Doubková) 
a Fiona (Monika Nováková) již tradiční putování za pohádkou. 
Počasí přálo a tak se mohlo jít s chutí do toho. 
Každý rok se snažíme, aby děti celé odpoledne provázeli nové 
pohádkové bytosti. Připravujeme pro děti nové soutěže a nové 
odměny. 

Letos se přišlo pobavit 55 dětí, které například zdobily 
perníčky, malovaly na sádrové odlitky, chytaly rybky, chodily na 
chůdách, hádaly hádanky a podobně. 
Na vstupném bylo vybráno 1665,-Kč, které byly použity na kos-
týmy a na odměny. Všem děkujeme. 

A děkujeme také všem pohádkovým bytostem, které celé 
odpoledne děti bavili.  Děkujeme také paní A. Pavelcové za upečení perníčků, paní učitelce Vrkoslavové za 
namalování kulis, Penzionu Golf za sponzorský dar v podobě buřtíků, které si děti sami mohly opéct na 
ohýnku. 

I když je dnešní doba uspěchaná a každý má svých starostí dost, jsme rády, že si Vy, rodiče, uděláte 
čas a vyrazíte se svými dětmi za zábavou. Tak se těšíme zase za rok AHOOOJ  

 Monika Nováková  
 

 
 
 

Školní strašení aneb rozloučení s létem 
 
Školní strašení aneb rozloučení s létem je již tradiční podzimní akce, kterou pořádá Mateřská škola 

Prosečné se svými příznivci. Pro ty, kdo se nemohli strašení zúčastnit, je zde malá rekapitulace: 
Strašení začínalo v hasičárně, odkud se děti vydaly přes Rynek, kolem kostela a kolem chaty Láskových 
zadem do Zámečku, a po té na fotbalové hřiště. Po cestě potkaly pavoučici, smrtku, faráře s jeptiškou, hejka-
ly, duchy, čarodějnice, ale i čerty. V Zámečku ve sklepě viděly bílou paní, kata, malomocnou, čarodějnici…  
Jako večerní překvapení byl tradiční ohňostroj! 

Je zřejmé, že se na této akci podílelo mnoho lidí, proto všem velmi děkuji, jmenovitě: rodině Žluvo-
vých, manželům Poláškovým, manželům Novákovým, manželům 
Bachtíkovým, manželům Hofmanovým, skoro manželům Bošelo-
vým, paní Doubkové V., slečně Neškerové, panu Doubkovi T. a 
panu Lederovi. 

Po cestě dostaly děti i nějaké sladkosti a dárky, které spon-
zorovali: pan Neškera, rodina Bachtíkova, rodina Novákova, rodi-
na Šubrtova, rodina Žluvova a paní Doubková. I těmto patří velký 
dík ! 

A nejdůležitější nakonec: strašení se zúčastnilo 48 dětí, kte-
rým se strašení „líbilo“  a na vstupném se vybralo 1.070,- Kč. 
Tyto penízky putují do školkové kasičky. Děkuji těm, kteří na 
vstupném dali více peněz, nežli museli. 
 

Za rok se opět budeme těšit! Vaše strašidla! 
Dana Šubrtová 
ředitelka MŠ 
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V objektu bývalé Jednoty se uklízelo 

Na sobotu 15. září svolali členové SDH Prosečné brigá-
du na posekání trávy, vykácení náletů dřevin a úklidu 
v prostorách objektu bývalé Jednoty. Tento objekt byl hasičům 
obcí předán k užívání a vznikne zde nová hasičská zbrojnice, 
sklad vybavení Jednotky požární ochrany obce, klubovna pro 
mladé hasiče. Dále v tomto objektu začnou hasiči provozovat 
sběrný dvůr, takže budou občané moci do těchto prostor ukládat 
železo, papír, elektroodpad, nadměrný odpad do kontejneru atd. 

Ale nyní zpět ke zmíněné brigádě. Ve 13 hodin se roze-
zvučely motorové pily, vyžínače, křovinořezy a práce začala. A 
bylo opravdu co dělat. Prostor za budovou připomínal místy 

spíše neprostupnou džungli. Pracanti naplnili pokácenými nálety dvě plné vyvážečky. Posekaná tráva napl-
nila několik vozíků za traktor. Ale stálo to za to, protože jak mi dáte jistě za pravdu, prokouklo to . 

JN 
 
                      
 
 

Fotbalová paráda 

Fotbalová sezóna 2012/2013 je v plném proudu a mužstvo Sokola Prosečné se v ní 
prezentuje famózní formou. Po odehraných devíti kolech se Sokol drží na první příčce 
s nevídanou bilancí osmi výher a pouze jediné porážky. Ta přišla právě v devátém kole, kdy 
naši hráči nestačili v domácím zápase na mužstvo Hajnice a prohráli 2:4. Úctyhodný je i 
poměr vstřelených a obdržených branek, a to 46 vstřelených a 22 obdržených.  
Podzimní část se blíží ke konci a všichni pevně věříme, že naši borci budou přezimovat na 

prvním místě tabulky.  
Další domácí zápas je na programu v sobotu 27. října od 14:30 hod, kdy Sokol přivítá mužstvo z Bo-

rovnice a tímto zápasem bude uzavřena podzimní část ligového ročníku. 
JN 

 
 
 

Literární soutěž 
 

V minulém zpravodaji byla zveřejněna (vyhlášena) literární prázdninová soutěž. Literární díla se mě-
la týkat potůčku, který lemuje skálu v Prosečné a oficiálně se jmenuje Suchý potok. Hovorově mu však ří-
káme Raprych  nebo Rapryk. Soutěže se mohl zúčastnit každý z vesnice, ale nakonec se zúčastnily jen dvě 
pisatelky. Karolína Nováková (7 let) a Eva Štefanová (15 let). Vzhledem k velkému věkovému odstupu jsme 
vytvořili dvě kategorie, a tudíž se obě pisatelky staly vítězkami ve své kategorii.  

Dne 25. září 2012 jsme se všichni sešli v knihovně. S paní knihovnicí Věrou Máslovou jsme ocenily 
výherkyně nejen květinou, ale i poukazem v hodnotě 500 Kč, za který si mohou koupit knihu 
v knihkupectví. 

Děvčatům ještě jednou děkuji za účast a gratuluji k jejich výkonu! 
Dana Šubrtová 
ředitelka MŠ 
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Ukázky vítězných literárních prací: 
 
PŘEPIS OD KÁJI NOVÁKOVÉ. 
 
Skřítek Raprýšek 
Tento malý skřítek chrání vody a řeky. Kdo ty řeky znečišťuje, 
na toho skřítek Ryprýšek uvrhne svoji kletbu. Jeho kletba zní. 
Kdo bude znečišťovat tyto vody, co nebudu chtít, to se hnedka vyplní. 
Čepeček nosí červený, pleť má zelenou a kabátek taky červený a kalhoty žluté. 
 
 
 
PRÁCE EVY ŠTEFANOVÉ 
 
Raprýšek 
„A nejsi tu sám?“ 
„Nejsem.“ 
„A nechceš nějaké kamarády?“ 
„Nechci.“ 
„Můžu přijít zítra zase?“ 
„Nemůžeš.“ 
Malá holčička seděla naproti mrňavému skřítkovi, který dělal, že se zabývá vlastním kostýmkem, než hol-
čičkou. Zkoumavě si prohlížela každý jeho pohyb, jako by byl jen loutka jakéhosi řezbáře. 
„A ty jsi opravdový?“ 
„Ano jsem.“ 
„A co tu děláš?“ 
„Pracuju.“ 
„A na čem?“ 
„Vidíš támhle ten potůček? Tak ten já chráním.“ Skřítek pohodil nosem směrem k potoku, který se táhl pod 
listnatými stromy a stáčel se stále dál a dál, dokud nebyl z dohledu.  
Dívka se podívala na potok. Odpolední paprsky prozařovaly mezi korunami stromů a dopadaly na něj, jako 
cáry jemné pavučinky. Byl velice klidný. Chvílemi se zdálo, že voda na některých místech zamrzla. Přesto 
pod hladinou i nad ní bylo stále živo a rušno. Ryby se předháněly, která rychleji doplave na konec, žáby se 
hádaly, která z nich že to bude sedět na nejhezčím a nejkulatějším kameni.  Vážky zase soutěžily o post 
rychlejšího letce. Byl to takový zvířecí blázinec.  
„Nechceš se jít podívat blíže?“ Nabídl dívce skřítek. Ta ani neváhala a s rozzářenýma očima divoce přiky-
vovala. Skřítek se pousmál a postavil se na své malé nožičky. Společně došli na okraj malého srázu, kde se 
potůček stáčel a mizel pod hustým porostem.  
„Kam ten potůček mizí?“ Děvčátko se nechápavě podívalo na skřítka. 
„Vlévá se do řeky… a ta řeka se vlévá do další řeky. A když se spojí, vznikne pak o hodně větší potok, než 
je tenhle.“ 
„A proč ho vlastně chráníš skřítku?“  
„Protože jsem skřítek. My, skřítci, máme za úkol starat se o přírodu. Já se starám o tento potůček. Starám se 
o zvířata, která se sem chodí napít, starám se o to, aby tu bylo příjemně pro každého, kdo toto nádherné mís-
to navštíví.“ 
„A skřítku?“ 
„Ano?“ 
„Jak se jmenuješ?“ 
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Informace pro občany 

Co se chystá 

„Jmenuji se Raprýšek.“ 
„Těší mě Raprýšku, já budu tvá nová kamarádka.“ 
„Tak dobře tedy.“ 
Uplynulo mnoho let od setkání tajemné dívčiny se skřítkem. Během té doby už dívka dávno vyrostla. Teď jí 
to možná může připadat jako sen, že se setkala s takovým bájným tvorem, jako je skřítek. Dívka možná za-
pomněla, že se kdy s nějakým skřítkem setkala, ale skřítek na setkání nikdy nezapomene. Protože život 
skřítka je jako ta tekoucí voda v potůčku. Plyne si, svižně a lačně, a přesto má v sobě takovou sílu, nad kte-
rou by rozum nejednoho člověka zůstával stát. Každý, kdo však přijde k jakémukoliv místu, o které se stará 
skřítek, pocítí úlevu a klid ve svém srdci, i ve své duši. Ten, kdo tuto krásu nepozná, není hoden skřítka 
spatřit. Na toho, kdo si však této věci cení, čeká Raprýšek u potoka, aby mu ukázal tu opravdovou krásu. 
  
 
 
 
 
 
 
 

 
             

  PRVNÍ SOBOTA V MĚSÍCI   9-11 h 

V souvislosti s předáním budovy čp. 35 (bývalá Jednota) do užívání Sboru dobrovolných hasičů a Jednot-
ce požární ochrany obce Vám oznamuji, že každou první sobotu v měsíci počínaje sobotou 3.11.2012 
budou hasiči v době od 9:00 do 11:00 h  přítomni v objektu a budou provozovat sběrné místo odpadů.  

Každou první sobotu v měsíci mohou občané obce Prosečné dovézt železný šrot, papír (kartonáž, no-
viny, časopisy), veškerý elektroodpad, objemný odpad (do kontejnerů) a nebezpečný odpad (akumulá-
tory, lednice, barvy, oleje, chemikálie, televize, PC, zářivky a pneumatiky os. automobilů) vznikající při běž-
ném občanském životě.   

 
 
 
 
 
 
 
PROGRAM PODZIM – ZIMA 2012 
 
o.s. sv. Alžběta Uherská 
 
20.10.2012  Dušičkové vazby / kříže z vrby 
 
17.11.2012  Vánoční ozdoby z plsti 
 
02.12.2012  Tradiční setkání v kostele / Rozsvícení první adventní svíčky 
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